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Dagsorden: 
 

18.30-19.30:  

JULEFROKOST 

 

19.30-20.40: 

1) Nyt fra elevrådet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2) Meddelelser: 

- Spørgsmål til udsendte meddelelser 

- Kort nyt fra medarbejderrepr. og øvrige 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3) Status, byggeri (fast punkt resten af 

skoleåret) 

 

 

 

 

4) Valgproces i foråret 2024 

- Præsentation af foreløbig plan → drøftelse 

 

 

 

5) Status, arbejdet med værdier 

(forældreinvolvering) 

 

 

 

 

 

 

Afbud: Susanne, 

 

1) 

Der er nedsat 2 arbejdsgrupper, som arbejder med: 

1) Cykelidé – cykelaktiviteter i frikvartererne. 

2) ”Guiness” rekordbog – opdeles i indskoling, mellemtrin og 

udskoling. 

Vil prøve at lave et mini-elevråd for de mindste – 3-4 gange om året. 

Håber det kan sættes i gang hurtigt. 

4. december solgte elevrådet risengrød og æbleskiver. Stor succes. 

Fælleselevrådet har været til møde med børne-, Kultur- og 

Fritidsudvalget i Byrådssalen. Der bliver et møde mere i marts – det 

handler om elevdemokratidagen. 

Har talt om sneregler efter et oplæg fra Claus. Elevrådet mener, at de 

nuværende regler er gode og skal bevares. 

2) 

Claus informerer om, at ledelsen har været til skoleudviklingssamtale 

med skoleafdelingen og skolechefen. Dette er afløseren for 

kvalitetsrapporten. 

Fortæller om juletraditioner: Nisseorkester, Luciaoptog, Julepost, 

værksteder på Broen, krybbespil o. m.m.. 

Stor ros til pedelteamet, Ole og Michael, for en kæmpe juleindsats. 

OBS på skolebestyrelsesmødet d. 25/4 – kan/skal vi rykke det, DA Claus 

er forhindret / kommer senere fra Kbh? Beslutning: Vi fastholder 

mødedatoen.  

3) 

Byggeafdelingen har travlt bl.a. med flytning af kommunale afdelinger 

fra Nr. Snede til Ikast. Derfor sker der først noget ifm. os i januar. 

Det tyder på at eleverne skal genhuses i Dybdalsparken i byggeperioden. 

4) 

Valgprocessen blev gennemgået. 

Kasper, Tina, Julie melder ud, at de som udgangspunkt er interesserede i 

at fortsætte. Kristina og Line overvejer deres kandidatur. 

5) 

Der arbejdes godt med værdierne, bl.a. er der godt gang i forberedelsen 

af emneuge 10 og skolefesten. Der arbejdes også i PALS/trivselsteamet 

med, hvordan værdierne ”flashes” rundt på skolen. 
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6) Skolen er ved at revidere snereglerne 

a) Ledelsen informerer om status 

b) Bestyrelsens drøfter holdning til reglen og 

processen.  

 

Kort pause 

 

20.40-21.30: 

7) Drøftelse: På næste møde er det besluttet, at 

vi skal arbejde med temaet: Skolens brug af 

naturen, naturen som et naturligt aktiv i skolen, 

herunder klima og miljø.  

- Hvordan ønsker bestyrelsen at arbejde med 

det? 

- Hvilke forberedende ting skal gøres? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

8) Evt.  

----------------------------------------------------- 

Kommende punkter: 

Claus uddelte et bilag med et oplæg til revidering af skolens sneregler. 

Bestyrelsen vedtog de fremlagte regler. 

 

 

7) 

Ideer og tilbagemeldinger til punktet: 

Er der muligheder for at søge midler til skolen ift. aktivitetsmuligheder 

for eleverne. Ex. Bålhytte. 

Det kræver ressourcer at arbejde med klima og bæredygtighed – er der 

blandt personalet nogen der har viden og færdigheder på området.! 

Der kunne laves et idékatalog til lærerne! Også herunder tiltag ”a’la 

forældrebanken”. 

Emneuger. 

Hvad er formålet for eleverne? ”Bæredygtighedsrapport”. En måde at 

”tvinge” børnene til at få viden og tage stilling. 

Genbrug / genanvendelse. 

Erik vil gerne lave et oplæg(oversigt) om mange ideer til næste 

møde! Dette blev besluttet.  

 

8) Evt. / punkter til næste møde: 

Husk at give ledelsen/ formanden besked om punkter. 

 


